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Hei.  
 
To saker om brøyting og fart på Lunde, Taule og Dale:    

1.     Det blir skjeldan brøyta på fortauet frå Lunde til Taule, dette er ikkje 
akseptabelt, spesielt når ein veit kor stor trafikkauken har vore dei siste åra og 
kor mange skuleelevar og andre som nyttar fortauet.  
 

2.     Det andre er at vi opplever stadig at brøytebilar «brøytar» utan at det er snø.   
Kanskje bør Radøy kommune ta ein titt på brøyteavtalane, eller melda vidare 

til rette vedkommande.  
 

3.     Den tredje problemstillinga går på for høg fart, og vi melder vidare med same 
grunngjeving; smal veg, mange gåande, born, unge og eldre som nyttar 
vegen. Den høge farten og den manglande viljen vi opplever til å ta omsyn til 
gåande er graverande og alvorleg.   
 

4.     Radøy kommune har eit ansvar for tryggleiken til sine innbyggjarar, og vi 
oppmodar om at problemstillingane blir tatt vidare.  
 
 
 
 
Vh Grethe Lunde  
Mobil 90613452 


